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CONCEPTBESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de Gemeenteraad van 
de gemeente Heiloo op maandag 22 april 2024 
Voorzitter (vz)             :          M. ten Bruggencate  
Griffie                          :          G.A. Beeksma 
Raadsleden                :  M.P.C. Beemsterboer (Heiloo Lokaal), S.A.M. van Beusekom 

(GBH), M.T. Brouwer de Koning (CDA), B.M. Bruin (VVD), M.C. 
Burkels (PvdA), P. Croux (PvdA), S.C. van Dokkum (D66), M.L. 
Engelsman (Heiloo-2000), M.L. van Heusden (Heiloo-2000), H. 
Hiemstra (CDA), A.M. Hopman (D66), E.W. de Jong (GBH), 
E.J. van Nass (Heiloo-2000), A. Nierop (PvdA), P.J.C. Soonius 
(D66), R.P. van Splunteren (VVD), L.D. Veerbeek (Heiloo-
2000), A.M. Vroegop (VVD) 

Afwezig MKG             : M.C.B.M. Klamer (Heiloo-2000), ph Opdam. 
 
1. Opening en mededelingen 
- Welkom en opening van de raadsvergadering van 22 april 2024 door de voorzitter van 

de gemeenteraad. 
- Er zijn afmeldingen van dhr. Klamer (Heiloo-2000) en portefeuillehouder Opdam. 
- Ph Tromp gaat in op de brief (A02) over het leerlingenvervoer naar het speciaal 

onderwijs, zonder hierbij in te gaan op de specifieke casus. Hij wil eerst de gang van 
zaken bij de nieuwe beschikking duidelijk krijgen. Hij voert hierover ook gesprekken met 
betrokkenen en houdt de vinger aan de pols t.a.v. de mogelijkheden met Dehave.  
De vragen van Heiloo-2000 en VVD over dit onderwerp worden nog beantwoord.  

- Ph Tromp is vorige week bij het Baafje geweest. Het terrein is gereed. De vrijwilligers en 
de installateur hebben een enorme inspanning geleverd en alles op alles gezet om het 
zwembad klaar te maken. Hij complimenteert de inzet en bedankt iedereen. Nu is men in 
afwachting van de test van de waterkwaliteit. Als de kwaliteit van het water goed is, kan 
het zwembad volgende week open.  

- Verder geen mededelingen. 
 
2. Agendavaststelling  
- In de commissievergadering op 8 april 2024 heeft de commissie geadviseerd om het 

onderwerp Bestemmingsplan Runxputteweg tussen 24 en 26 niet te behandelen. 
Raadslid Veerbeek doet een ordevoorstel en stelt voor om het onderwerp 
Bestemmingsplan Runxputteweg tussen 24 en 26 van de agenda te halen (agendapunt 
9). Ph Vennik geeft aan dat er nog openstaande punten zijn. Hij geeft aan dat de 
commissie van 13 mei 2024 waarschijnlijk niet haalbaar is, dus besluitvorming vindt 
waarschijnlijk pas plaats in de daaropvolgende raadsvergadering (in juni).  
De voorzitter stelt de raad vervolgens voor om agendapunt 9 van de agenda te halen en 
het onderwerp tot nader order uit te stellen. 
De raad gaat hiermee akkoord.   

 
Er zijn 5 moties vreemd aan de orde ingediend.  
1. Door D66 : Over de koopsom van woningen inclusief alle verplichte onderdelen 
2. Door D66 : Over gefaseerd maaibeleid  
3. Door D66 : Over de bescherming van vogels gedurende het broedseizoen   
4. Door CDA, H2000, D66, VVD : over het behoud van de kiosk en het toilet op het station   
5. Door GBH : Over een vuurwerkreferendum bij Europese verkiezingen 6 juni 2024 
 
De plaatsvervangend voorzitter van de raad, raadslid Van Splunteren, neemt tijdens de 
bespreking van de laatste motie het voorzitterschap van ph Ten Bruggencate over. 
 
Hiermee is de agenda is vastgesteld.  
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3. Vaststellen besluitenlijst raadsvergadering 18 maart 2024 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Overzicht aangenomen moties 22 april 2024 
Mw. Nierop heeft twee vragen: 
1. Motie 2024-03 Meetpunten hinder vliegverkeer 
Wat is de stand van zaken en vindt de PH het een goed idee om een RIA te organiseren 
zodat inwoners betrokken zijn?  
PH Vennik geeft aan dat hij bij de behandeling van de motie op 28 februari 2024 heeft 
aangegeven dat hij met een voorstel voor meetpunten komt bij de Kadernota. Hij is best 
bereid om t.z.t. een RIA te organiseren. Het is altijd goed om inwoners te betrekken.  
2. Motie 2024-04 Nachttrein 
De PH zou voor 1 april 2024 contact leggen met Alkmaar. Wat is de stand van zaken?  
Toezegging: PH Opdam komt hier schriftelijk op terug.  
 
Overzicht moties wordt hiermee vastgesteld. 
 
5. Vaststellen toezeggingenlijst d.d. 22 april 2024 
Dhr. Van Splunteren heeft een vraag over de toezegging 2024-15 Ramkraak Looplein.  
Wat is de stand van zaken bij het plaatsen van paaltjes bij ’t Loo om een nieuwe ramkraak 
tegen te gaan? Kunnen de bankjes bij het nieuwe gemeentehuis verplaatst worden naar ’t 
Loo en daarvoor in de plaats bloembakken geplaatst worden? 
Toezegging : dit onderwerp wordt meegenomen bij het project ‘t Loo 
 
Verder: het idee om bloembakken te plaatsen bij het nieuwe gemeentehuis is eerder 
besproken met de bewoners van het pand. Zij hebben daar slechte ervaringen mee, dus dat 
idee is niet verder uitgewerkt.  
 
De toezeggingenlijst wordt na beantwoording van de vragen gewijzigd vastgesteld. 
 
6. Vaststellen Lange Termijn Agenda d.d. 22 april 2024 
Dhr. Soonius heeft een aantal opmerkingen en vragen. 
Hij geeft aan dat de LTA niet verder reikt dan mei/juni. Bijna alles staat als PM in de LTA. 
Waarom wordt zoals eerder afgesproken de kwartaalplanning niet meer bijgehouden? 
Er wijzigt ook heel veel zonder toelichting aan de raad. 
Hij vraagt om een meer concrete planning en ook voortaan een toelichting als zaken 
verschuiven. Dan kan de raad ook daadwerkelijk sturen.  
Hij vraagt concreet naar de volgende agendering: 

- Gebiedsvisie Stationsomgeving  
- Gebiedsaanpak ’t Loo 
- Aansluiting A9 
- Fietsbeleidsplan 
- Parkeerbeleid  
- Mobiliteitsplan 
-  

Toezegging : Ph Vennik zegt namens het college toe dat het college schriftelijk terugkomt op 
alle vragen en zal aangeven wanneer agendering plaatsvindt en waarom er verschuivingen 
plaatsvinden. En over welke punten het college met de raad in gesprek wil. 
 
De LTA wordt hiermee vastgesteld. 
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7. Vaststellen lijst ingekomen stukken van 13 maart t/m 11 april 2024 
Mw. Bruin meldt dat ze vragen heeft gesteld n.a.v. brief A02 over het leerlingenvervoer en 
de beantwoording verder afwacht. Ze heeft kennis genomen van de mededeling hierover 
van Ph Tromp bij agendapunt 1. Dat geldt ook voor mw. Van Heusden. 
 
De lijst ingekomen stukken met de behandelvoorstellen van de griffie wordt vastgesteld. 
 
8. Terugkoppeling raadswerkgroep regio Alkmaar 
Dhr. Van Nass doet namens dhr. Klamer mededelingen vanuit de raadswerkgroep. 
- Hij geeft een terugkoppeling van de laatste regionale bijeenkomst van regio Alkmaar op 

3 april 2024.  
- Het Jaarplan van de regio raadswerkgroep gaat binnenkort naar de stuurgroep ter 

bespreking.  
- Op 29 mei 2024 is een volgende avond waar de GR-en een presentatie geven. 

Geprobeerd wordt om dit op een andere manier te doen dan de voorgaande jaren. 
 
9. Bestemmingsplan Runxputteweg tussen 24 en 26 
Agendapunt is van de agenda gehaald 

1. het bestemmingsplan 'Runxputteweg tussen 24-26 bestaande uit een toelichting, 
planregels, verbeelding, bijlagen en geometrisch bepaalde planobjecten zoals vervat 
in een GML- dataset met Planidentificatie: NL.IMRO.0399.BPRunxputteweg2426-
0301 ongewijzigd vast te stellen;  

2. op grond van artikel 6.12 van de Wet ruimtelijke ordening (Wro), ten aanzien van het 
bestemmingsplan ‘Runxputteweg2426’, geen exploitatieplan vast te stellen omdat 
verhaal van kosten anderszins is verzekerd;  

3. de voor herontwikkeling van het perceel 'Runxputteweg tussen 24-26' benodigde 
begrotingswijziging vast te stellen;  

4. te bepalen dat voor de bepaling van de geometrische planobjecten gebruik is 
gemaakt van een ondergrond die is ontleend aan de Basisregistratie Grootschalige 
Topografie (BGT) met datum 1 november 2023;  

5. overeenkomstig artikel 3.8 Wro het besluit tot vaststelling van het bestemmingsplan 
'Runxputteweg tussen 24-26’ in Heiloo te publiceren in de plaatselijke uitgave 
Uitkijkpost en het digitale Gemeenteblad van gemeente Heiloo op de website 
officiëlebekendmakingen.nl en het bestemmingsplan 'Runxputteweg tussen 24-26' 
voor een beroepstermijn van zes weken ter inzage te leggen.  

Voorstel is van de agenda gehaald 
 
10. Verordening fysieke leefomgeving 
De raad besluit: 
1. De Verordening fysieke leefomgeving Heiloo 2024 vast te stellen 
2. De legesverordening Heiloo 2023 (technisch) te wijzigen 
 
Stemverklaring1 van mw. De Jong 
Stemming:  
Voor: De raadsleden van de fracties van H2000, PvdA, VVD, D66, CDA, Heiloo Lokaal (16) 
Tegen: De raadsleden van de fracties van GBH (2) 
Voorstel is aangenomen. 
 
11. Verordening nadeelcompensatie gemeente Heiloo  
De raad besluit:  
De Verordening Nadeelcompensatie gemeente Heiloo vast te stellen:  

 
1 Stemverklaringen zijn via het agendapunt per persoon terug te zien via Raadsvergadering 
(royalcast.com) 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
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Voorstel is unaniem aangenomen. 
 
12. Wijziging verordening tegemoetkoming medisch afval Heiloo 
De raad besluit: 
1. Artikel 3 in de Verordening tegemoetkoming medisch afval Heiloo 2021 als volgt te 
wijzigen: 
Artikel 3 Tegemoetkoming 

1. De tegemoetkoming bedraagt € 67,50 per jaar. 
2. In aanvulling op de tegemoetkoming bedoeld in het eerste lid kan de 

belastingplichtige: 
a. een afvalpas aanvragen die toegang verschaft tot de ondergrondse 

restafvalcontainers tegen het geldende tarief voor een inworp. De afvalpas wordt 
verstrekt naast de al op het adres aanwezige rolcontainer; óf 

b. een extra 240L rolcontainer voor restafval aanvragen. De rolcontainer wordt 
kosteloos verstrekt. Voor het ledigen geldt het variabele tarief voor de 240L 
rolcontainer. 

2. Dit besluit in werking te laten treden met ingang van de dag na bekendmaking en werkt 
terug tot en met 1 januari 2024.  
Voorstel is unaniem aangenomen. 
 
13. Ontheffing woonplaatsvereiste voor twee wethouders 
De raad besluit: 
1. Aan wethouder dhr. A.A. Tromp voor de duur van één jaar ontheffing te verlenen van het 
vereiste van het ingezetenschap, met ingang van 13 juni 2024. 
2. Aan wethouder dhr. R. Vennik voor de duur van één jaar ontheffing te verlenen van het 
vereiste van het ingezetenschap, met ingang van 13 juni 2024. 
 
Stemming:  
Voor: De raadsleden van de fracties van Heiloo-2000, PvdA, VVD, D66, CDA (15 voor) 
Tegen: de raadsleden van de fractie van GBH en Heiloo Lokaal (3 tegen) 
Voorstel is aangenomen. 
Stemverklaringen2 van raadslid De Jong, Beemsterboer en Van Splunteren.  
 
14. Notitie geheimhouding en beslotenheid  
De raad besluit: 

1. De notitie beslotenheid en geheimhouding gemeente Heiloo 2024 vast te stellen. 
 

Stemming:  
Voor: De raadsleden van de fracties van Heiloo-2000, PvdA, VVD, D66, CDA, Heiloo Lokaal 
(16 voor) 
Tegen: de raadsleden van de fractie van GBH (2 tegen) 
Het voorstel is aangenomen. 
 
15. Verantwoording besteding fractievergoeding 2023 
De raad besluit: 

1. de besteding van de financiële vergoeding van de fracties over het kalenderjaar 2023 
vast te stellen; 

2. de volgende voorschotten te verlenen voor de financiële vergoeding van de 
raadsfracties voor 2024: 

- Heiloo-2000 € 2.000,-- 
- PvdA € 1.700,-- 
- VVD € 1.700,-- 

 
2 Stemverklaringen zijn via het agendapunt per persoon terug te zien via Raadsvergadering 
(royalcast.com) 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
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- D66 € 1.700,-- 
- CDA € 987,40 
- GBH € 1.550,-- 
- Heiloo Lokaal € 1.400,-- 
Het voorstel is unaniem aangenomen.  
 
16. Moties vreemd aan de agenda  
 
Motie D66 Koopsom van woningen inclusief alle verplichte onderdelen               
                                        VERWORPEN 
Onderwerp Koopsom van woningen inclusief alle verplichte onderdelen 
Inhoud Projectontwikkelaars presenteren woningen voor een koopprijs waarbij 

verplichte onderdelen ( zoals de verwarming en keuken) buiten de koopsom 
worden gehouden. 
 
-Dit is vaak een vorm van ( dure) koppelverkoop, de koper is aan een langdurig 
huurcontract gebonden.  
-De warmtepomp is juist prima via de hypotheek te financieren. -Buiten dat dit 
voor kopers nadelig uitwerkt, komen koopwoningen wellicht in een lager 
segment van de categorisering terecht dan dit werkelijk is.   
https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2514785-nieuwbouwhuis-blijkt-na-aankoop-fors-
duurder-door-verplicht-energiesysteem 

Conclusie De raad verzoekt het college  
Uit te zoeken hoe in het beleid geborgd kan worden dat: 
-Koopsommen alleen worden gepresenteerd inclusief alle  
 verplichte onderdelen. Zodat kopers beschermd worden en woningen conform 
het coalitieakkoord een juiste prijscategorisering kennen.  
en gaat over tot de orde van de dag. 

Stemming:  
Voor: De raadsleden van de fracties van PvdA, D66, GBH (8) 
Tegen: De raadsleden van de fracties van Heiloo-2000, VVD, CDA, Heiloo Lokaal (10) 
Stemverklaring3 van raadslid Hiemstra 
 
Motie is verworpen 
 
16.b Motie D66 Gefaseerd maaien                   AANGENOMEN 
Onderwerp Gefaseerd maaien in de gemeente Heiloo 
Inhoud - In het huidige collegeprogramma de ambitie is neergelegd met ecologisch 

groenbeheer w.o. gebruik te maken van slim maaibeheer; 
- Het Groenbeleidsplan nog steeds niet aan de raad is voorgelegd; 
- Het voorjaar is aangebroken en er weer volop en vaak gemaaid wordt in de 

gemeente. Maaien is nodig maar het moet slimmer; 
- De raad nog geen kennis heeft genomen van een ander maaibeleid; 
- Er veel deskundigen zijn die oproepen om terughoudend te zijn met 

grasmaaien en dat niet alleen in mei! ; 
- Er nu ook wel stukjes ontzien worden ten behoeve van bloemen en insecten 

in de plantsoenen maar dit nog ruim onvoldoende is, gefaseerd maaien van 
het vroege voorjaar tot in het najaar en met de juiste manier van maaien tot 
80% minder vlinder- en bijensterfte wordt bereikt en herstel van biodiversiteit 
oplevert; 

 
3 Stemverklaringen zijn via het agendapunt per persoon terug te zien via Raadsvergadering 
(royalcast.com) 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
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- Deze motie juist ook als een ondersteuning van de groendienst moet worden 
gezien want daar is veel welwillendheid voor meer biodiversiteit te 
bemerken; 

- Het geen extra middelen hoeft te kosten; 
Conclusie De raad verzoekt het college: 

Het maaibeleid per ommegaande en op uitgebreide schaal in overeenstemming 
te brengen met richtlijnen zoals deze zijn omschreven bij de Vlinderstichting, en 
hiermee minder vaak, en ieder plantsoen gefaseerd, te maaien. 

Stemming:  
Voor: De raadsleden van de fracties van Heiloo-2000, PvdA, D66, GBH, Heiloo Lokaal (13) 
Tegen: De raadsleden van de fracties van VVD, CDA (5) 
Stemverklaringen4 van raadsleden Veerbeek, Beemsterboer, Vroegop en Brouwer de 
Koning. 
 
De motie is aangenomen 
 
16.c Motie D66 Bescherm de vogels gedurende het broedseizoen            VERWORPEN 
Onderwerp Bescherm de vogels gedurende het broedseizoen 
Inhoud De raad,  

in navolging van de gemeente Houten, de kattenbezitters in Heiloo oproept hun 
katten jaarlijks gedurende het broedseizoen van half maart tot half juni ‘s nachts 
binnen te houden. 

- Katten vooral ’s nachts jagen 
- Jaarlijks katten miljoenen slachtoffers maken onder vogels (bron: 

vogelbescherming) 
- Eigenaren verantwoordelijk zijn voor het welzijn van hun huisdier en 

voor diens daden. 
- Alle in het wild levende vogels in Nederland wettelijk beschermd zijn. 

Het opzettelijk doden of vangen van inheemse vogels is verboden 
(artikel 3.1 Wet natuurbescherming). 

Vogels en zeker weidevolgels wel een steuntje in de rug kunnen gebruiken. 
Conclusie De raad verzoekt het college: 

Per ommegaande de inwoners van Heiloo op te roepen katten jaarlijks 
gedurende het broedseizoen van half maart tot en met juni ‘s nachts binnen te 
houden middels de geijkte communicatiekanalen. En de komende jaren dit tijdig 
te blijven doen.  

Stemming:  
Voor: De raadsleden van de fracties van D66, GBH (5) 
Tegen: De raadsleden van de fracties van Heiloo-2000, PvdA, VVD, CDA, Heiloo Lokaal 
(13) 
 
De motie is verworpen 
 
16.d Motie CDA, Heiloo-2000, D66, VVD Behoud kiosk en toilet op station Heiloo   
                      AANGENOMEN 
Onderwerp Behoud kiosk en toilet op station Heiloo   
Inhoud Overwegende dat; 

• Uit de bewonersbrief van ProRail van deze maand blijkt dat ProRail 
voornemens is om bij de renovatie van het station de huidige kiosk en het 
openbaar toilet te laten vervallen; 

 
4 Stemverklaringen zijn via het agendapunt per persoon terug te zien via Raadsvergadering 
(royalcast.com) 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
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• Daarvoor als argumentatie wordt gegeven: “De huidige situatie op het 
perron biedt te weinig ruimte voor de verwachte groei van het aantal 
reizigers.” 

• Dit voornemen bepaald ‘rauw’ op het dak valt, terwijl de argumentatie grote 
vraagtekens oproept, hetgeen ook blijkt uit inmiddels aan het college 
gestelde vragen; 

• De raad op 17 juli 2023 per motie juist heeft opgeroepen om bij het Loo en 
het Stationsplein juist meer openbare toiletfaciliteiten te doen realiseren; 

Eventuele aanpassing van de plannen van ProRail onverwijld actie vergt van 
het college om zo spoedig mogelijk met ProRail in overleg te gaan om de kiosk 
en het toilet alsnog te behouden en de verbouwplannen aangepast te krijgen. 

Conclusie De raad verzoekt het college: 
1. Zo spoedig mogelijk met ProRail in overleg te treden om de kiosk en het 

toilet alsnog te behouden en de verbouwplannen aangepast te krijgen. 
2. De raad over de uitkomst hiervan uiterlijk voor de eerstvolgende 

gemeenteraadsvergadering te informeren. 
Stemverklaringen5 van raadsleden De Jong en Veerbeek. 
 
De motie is unaniem aangenomen 
 
16.e Motie GBH vuurwerkreferendum bij Europese verkiezingen 6 juni 2024    
Dhr. Van Splunteren is bij de bespreking van het onderwerp de plv voorzitter van de raad 
zodat ph Ten Bruggencate het woord kan voeren over de motie.  
 
Onderwerp Vuurwerkreferendum bij Europese Verkiezingen op 6 juni 2024 

 
Inhoud De raad,  

 
Constaterende dat: 

• Jaarlijks in Nederland 16 miljoen kilogram vuurwerk wordt afgestoken bij 
de jaarwisseling; 

• Het milieu zwaar te lijden heeft door de emissie van grote hoeveelheden 
plastic (120 ton), fijnstof (230 ton) en zware metalen en (oa.: 220 ton 
barium, 70 ton strontium, 110 ton koper) die jaarlijks in de atmosfeer en 
de bodem terecht komen; 

• Door het afsteken van vuurwerk vele honderden mensen jaarlijks 
(ernstig) gewonden raken en dat de artsenvakverenigingen (o.a. 
plastisch chirurgen, oogartsen, kinderartsen en longartsen) derhalve al 
jaren pleiten voor een verbod op consumenten-vuurwerk; 

• Onschuldige omstanders net zo vaak slachtoffer zijn van 
vuurwerkmisbruik als de vuurwerkafstekers zelf; 

• Mensen met COPD ernstig lijden door de gevolgen van de door het 
vuurwerk veroorzaakte luchtverontreiniging: 

• Het vuurwerk veel dierenleed veroorzaakt en de dierenartsen 
vakvereniging pleit voor een verbod op consumentenvuurwerk; 

• Vuurwerk voor vele miljoenen aan schade aan huizen, auto’s en 
inrichtingen in de openbare ruimte veroorzaakt; 

• De hulpdiensten veelvuldig gehinderd worden in het uitvoeren van hun 
werkzaamheden door vuurwerk overlast ook buiten de jaarwisseling om 
(agressie); 

 
5 Stemverklaringen zijn via het agendapunt per persoon terug te zien via Raadsvergadering 
(royalcast.com) 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
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• Door een algeheel verbod op consumentenvuurwerk het daadwerkelijk 
mogelijk wordt door middel van handhaving paal en perk te stellen aan 
het gebruik van levensgevaarlijk illegaal vuurwerk (2018/19: 2 dodelijke 
slachtoffers). 

Overwegende dat: 
• Tweederde van de Nederlandse bevolking een vuurwerkverbod voor 

particulieren steunt; 
• Uit een peiling van de Alkmaarsche Courant blijkt dat ook tweederde 

(65,4%) van de inwoners van Heiloo een algemeen vuurwerkverbod 
steunen (zie artikel Alkmaarsche Courant 5 april 2024);. 

• De gemeente Alkmaar op 6 juni 2024 haar inwoners de mogelijkheid 
geeft om via een raadgevend referendum te stemmen voor of tegen een 
algemeen vuurwerkverbod;   

• De kans groot is dat er in Alkmaar een algemeen vuurwerkverbod komt 
aangezien de Alkmaarse gemeenteraad de uitkomst zegt te gaan 
volgen;  

• Het risico groot is dat inwoners van Alkmaar hun (wellicht al ingekochte) 
vuurwerk in de buurgemeenten en dus ook in Heiloo gaan afsteken;  

• Heiloo geen ruimte moet bieden aan vuurwerktoerisme;  
Conclusie De gemeenteraad draagt het college op om: 

1. alles in het werk te stellen om bij de komende Europese verkiezingen op 
6 juni 2024, ook een vuurwerkreferendum te houden onder de kiezers 
van Heiloo; 

2. hiervoor te rade te gaan bij het college van Alkmaar en zo veel mogelijk 
samen te werken met Alkmaar om de kosten en personele capaciteit te 
beperken; 

3. en gaat over tot de orde van de dag. 
Stemming:  
Voor: De raadsleden van de fractie van GBH (2) 
Tegen: De raadsleden van de fracties van Heiloo-2000, PvdA, VVD, D66, CDA, Heiloo 
Lokaal (16) 
Stemverklaringen6 van raadsleden Van Dokkum, Beemsterboer, Vroegop.  
 
De motie is verworpen 
 
17. Vragen vanuit de raad en mededelingen 
- Dhr. Hiemstra vraagt naar de stand van zaken van de Beun. De ph licht de stand van 

zaken toe. Hij is bezig met gesprekken en het voorstel voor de besluitvorming wordt met 
een aantal scenario’s uitgewerkt.  

- Raadslid Hiemstra geeft aan dat hij in concrete casussen heeft gehoord dat  
communicatie van de gemeente met inwoners te wensen over laat. Brieven van 
inwoners worden niet beantwoord, er komt geen ontvangstbevestiging bijvoorbeeld.  
Het college zegt dit signaal ter harte te nemen.  

- Raadslid De Jong reageert nog n.a.v. de eerdere bespreking van de motie over 
koopsom en verplichtingen voor nieuwe woningen en zegt dat ze – i.t.t. datgene dat in 
de bespreking door fracties werd gezegd - zojuist een bericht van een inwoner heeft 
gekregen die pas bij de loting voor een woning te horen kreeg dat men vastzat aan een 
abonnement voor een warmtepomp.  

- Raadslid De Jong vraagt naar een reactie van het college n.a.v. de toezegging van 
gedeputeerde Olthof in PS 8 april 2024. Hij zou in gesprek gaan met de wethouder over 

 
6 Stemverklaringen zijn via het agendapunt per persoon terug te zien via Raadsvergadering 
(royalcast.com) 

https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
https://channel.royalcast.com/heiloo/#!/heiloo/20230220_1
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de aansluiting A9.  Zij vraagt of dat gesprek heeft plaatsgevonden, op wiens initiatief dat 
was en of ze het verslag kan ontvangen. 
Namens ph Opdam wordt toegezegd dat er een schriftelijke reactie komt.  

 
18. Sluiting  
De voorzitter sluit de raadsvergadering om 21:40 uur.  
 
Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van maandag 27 mei 2024. 
 
Deze vergadering is terug te kijken via de website van de gemeente 
(https://www.heiloo.nl/raad-en-college, tegel Vergadering (terug)kijken. 
Voor meer informatie over de besluitenlijst kunt u terecht bij de griffie van de raad van de 
gemeente Heiloo: telefoonnummer 088-9097016 of griffie@heiloo.nl. 

https://www.heiloo.nl/raad-en-college
mailto:griffie@heiloo.nl

